

Memur Maaşından Yapılan Kesintilere Esas Matrahlar 2017 Ocak Ayında Ne Kadar Olacak?

Devlet memurlarının aylık brüt maaşlarından yapılan kesintilerin miktarı, çeşitli matrahlar esas alınarak hesaplanmaktadır. - 22.12.2016

MEMUR MAAŞINDAN YAPILAN KESİNTİLERE ESAS MATRAHLAR 2017 OCAK AYINDA NE KADAR OLACAK?

Devlet memurlarının aylık brüt maaşlarından yapılan kesintilerin miktarı, çeşitli matrahlar esas alınarak hesaplanmaktadır.

Maaş hesabında; gelir vergisi matrahı, damga vergisi matrahı, emekli keseneği matrahı ve prime esas kazanç (matrahı) gibi matrahlar kullanılabilmektedir. Matrahların yüksek olması, yapılacak kesintilerin de yüksek olması anlamına geliyor.

Hangi matrah, hangi kesintide kullanılıyor?

**Gelir vergisi matrahı:* Gelir vergisi tarifesi kapsamında yıl içinde elde edilen gelir toplamına göre yüzde 15, 20, 27 gibi oranlarda gelir vergisi kesilmesinde esas alınıyor.

**Damga vergisi matrahı:* Binde 759 oranında damga vergisi kesilmesinde, yüzde 3 oranında bireysel emeklilik sigortası primi kesilmesinde, sendika üyesi memurların sendika aidatının kesilmesinde esas alınıyor.

**Emekli keseneği matrahı:* 1 Ekim 2008 tarihinden önce Emekli Sandığına tabi olarak çalışmaya başlamış olan memurların emekli keseneği miktarının belirlenmesinde (şahıs kesintisi oranı yüzde 16) esas alınıyor.

**Prime esas kazanç (matrahı):* 1 Ekim 2008 tarihinden önce Emekli Sandığına tabi çalışma süresi olmayan memurların prime esas kazanç (matrahı) miktarının belirlenmesinde (şahıs kesinti oranı toplam yüzde 14) esas alınıyor.

15 Ocak 2017 maaş ödemesinde hangi matrahınız ne kadar olacak?

Unvanı	Derece Kademe	Hizmet Yılı	Aylık Matrah		
			Emekli/SGK Kesintisi	Gelir Vergisi	Damga Vergisi
Müsteşar	1/4	25 ve üzeri	702 TL	920 TL	89 TL
Genel Müdür	1/4	25 ve üzeri	654 TL	781 TL	78 TL
Daire Başkanı (müstakil)	1/4	25 ve üzeri	538 TL	611 TL	63 TL
Daire Başkanı (müstakil olmayan)	1/4	25 ve üzeri	538 TL	560 TL	59 TL
Bakanlık İl Müdürü (Ank.-İst.-İzm.)	1/4	25 ve üzeri	538 TL	498 TL	54 TL
Uzman (merkez-kariyer)	1/4	25 ve üzeri	702 TL	920 TL	89 TL
Gelir Uzmanı	1/4	25 ve üzeri	429 TL	105 TL	35 TL
Uzman Tabip	1/4	25 ve üzeri	538 TL	115 TL	42 TL
Veteriner	1/4	25 ve üzeri	538 TL	122 TL	37 TL
Mühendis	1/4	25 ve üzeri	538 TL	112 TL	37 TL

Öğretmen	1/4	25 ve üzeri	442 TL	111 TL	28 TL
İstatistikçi	1/4	25 ve üzeri	442 TL	118 TL	33 TL
Ekonomist	1/4	25 ve üzeri	442 TL	113 TL	26 TL
Kütüphaneci	1/4	25 ve üzeri	429 TL	108 TL	30 TL
Hemşire (mesleki lisans)	1/4	25 ve üzeri	442 TL	115 TL	30 TL
Avukat	1/4	25 ve üzeri	442 TL	115 TL	35 TL
Vaiz	1/4	25 ve üzeri	442 TL	111 TL	29 TL
Polis Memuru	1/4	25 ve üzeri	442 TL	113 TL	33 TL
Şube Müdürü	1/4	25 ve üzeri	429 TL	103 TL	36 TL
Zabıt Katibi	1/4	25 ve üzeri	429 TL	104 TL	29 TL
Zabıta Memuru	1/4	25 ve üzeri	429 TL	101 TL	26 TL
Bigisayar İşletmeni	1/4	25 ve üzeri	429 TL	108 TL	26 TL
Şef	1/4	25 ve üzeri	429 TL	101 TL	27 TL
Memur	1/4	25 ve üzeri	429 TL	100 TL	26 TL
Araştırmacı	1/4	25 ve üzeri	429 TL	102 TL	35 TL
Programcı	1/4	25 ve üzeri	429 TL	108 TL	30 TL

Koruma ve Güvenlik Görv.	1/4	25 ve üzeri	429 TL	101 TL	26 TL
Müfettiş Yardımcısı (bakanlık)	9/1	0	362 TL	296 TL	36 TL
Gelir Uzman Yardımcısı	9/1	0	362 TL	61 TL	29 TL
Öğretmen	9/1	0	354 TL	61 TL	24 TL
İnfaz Ve Koruma Memuru	9/1	0	303 TL	73 TL	23 TL
Polis Memuru	9/1	0	389 TL	65 TL	28 TL
Hizmetli	8/1	0	275 TL	72 TL	20 TL
İmam-Hatip (meslek lisesi)	12/3	0	334 TL	62 TL	23 TL
Vhki	9/1	0	280 TL	79 TL	22 TL
Tekniker	9/2	0	338 TL	68 TL	25 TL

Not: Matrahlar hesaplanırken;

~~-Çalışılan kurum, bölge ve yerlerden kaynaklı ek, ilave ve daha yüksek ödenen unsurlar dahil edilmemiştir.~~

~~-Döner sermayeden yararlanan personel için, brüt döner sermaye gelir vergisi matrahına dahil edilmemiştir.~~

~~-Toplu sözleşme ikramiyesi dikkate alınmamıştır.~~

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvari Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA